
 

 

 

 

 

Fråga 

Hur många av föreningarna i Kamp- och kraftsportenshus har fått klart besked 

om ny lokal? 

 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde i juni ställde vi Kristdemokrater en interpellation till 

ordförande i Kultur och Fritidsnämnden gällande Kamp och Kraftsportenshus, husets framtid och 

föreningarnas framtida möjligheter att utöva sin sport stod i fokus. Ordförande försäkrade att 

samtliga föreningar skulle tas väl om hand och samråd kring ersättningslokaler skulle på börjas. I 

ordförandes svar fanns även bedömningen att de knappa sex månaderna var tillräckligt för att hitta 

ersättningslokaler till samtliga föreningar. Kristdemokraterna ser ett stort värde i Gävles föreningsliv 

och ser ett speciellt värde i de synergieffekter som Kamp- och Kraftsportenshus skapat genom att 

samla flera föreningar under samma tak. Detta ser nu ut att helt försvinna och föreningarna riskerar 

att spridas runt om i kommunen.  

Idag med lite drygt 3 månader kvar till utflytt är vi Kristdemokrater bekymrade för föreningarnas 

framtid, vi får signaler att föreningar helt saknat kontakt med Kultur och fritid sedan mötet i våras 

med information om uppsägningen.   

Mina frågor till ansvarig nämndordförande blir därför: 

- Har samråd kring ersättningslokaler hållits med samtliga föreningar? 

- Hur många av föreningarna i Kamp- och kraftsportenshus har i dag erbjudits 

ersättningslokal anpassade efter sina behov? 

- Om inte alla erbjudits lokal, kommer samtliga föreningar erbjudas ersättningslokaler 

efter behov som utlovats innan utgången av oktober? 

 

Martina Kyngäs 

Kristdemokraterna Gävle Kommun 


